



No other club makes membership so rewarding!

EXCLUSIVELY FOR CANADIAN  
 CANINE PROFESSIONALS

PURINA TRADEMARKS ARE OWNED BY SOCIÉTÉ DES PRODUITS NESTLÉ S.A.  
 ANY OTHER MARKS ARE PROPERTY OF THEIR RESPECTIVE OWNERS.

### Rolling Cooler Bag

- Easily transport food and beverages with this spacious wheeled cooler
- Two strap design with hook and loop wrap for carrying ease
- Large zippered main compartment, front zippered pocket
- 32 can capacity
- PVC free



**500**  
 PRO POINTS

### X-Pen Covers

- C1 12' x 36" (600 PROPOINTS)
- C2 12' x 48" (700 PROPOINTS)
- Polyester pen cover with snaps to attached to the top of a pen
- Step and repeat branding on one side



**600/700**  
 PRO POINTS

### Towel

- 35" x 60"
- Soft to touch



**150**  
 PRO POINTS

### Grooming Apron (Red or Black)

- Classic bib apron with adjustable neckband and 2 pockets
- Durable 7.5 oz poly/cotton twill



**200**  
 PRO POINTS

### Travel Mug

- Hot /or cold liquids
- Hand wash only
- Not for microwave use



**50**  
 PRO POINTS

### Pro Plan® Chair

- Lightweight, portable folding chair with a sturdy aluminum frame that has an adjustable shoulder strap for easy carrying. If you prefer not to use the shoulder strap, the chair also has two sturdy webbing handles that come into view when the chair is folded.
- Extra-wide seat (19.5") is made of durable 600D polyester with padding for extra comfort
- Insulated bottle beverage pouch, zippered security pocket, convenient side table folds out
- Maximum weight capacity for the chair is 300 lbs.



**750**  
 PRO POINTS

### Purina Snap Leash

- Red nylon leash with heavy snap
- 4' long



**35**  
 PRO POINTS

### (2) Spray Bottles

- Aluminum with black spray top
- Colour – Gray or Red



**50**  
 PRO POINTS

### Garment Bag

- Durable 600D polyester with two separate outer compartments on front
- Full-sized with two comfortable carrying handles
- 22"W x 50" H x 3"D



**350**  
 PRO POINTS

### Thermal Black Tote

- Keep items hot or cold with this premium 238 combined GSM non-woven polypropylene insulated tote with zipper closure
- Dual reinforced 20" handles and plastic bottom insert



**60**  
 PRO POINTS

### Ringside Tote Bag

- With outside pockets



**200**  
 PRO POINTS

### Rolling Duffel Bag

- 26" Wheeled Travel Duffel Bag
- Large main zippered storage compartment. Main flap has additional zippered storage compartment for quick access to smaller items. Two zippered front pockets for storage and organization. Hideaway wheeled system with 14" telescoping handle.
- Bottom board and feet for extra protection and durability.



**500**  
 PRO POINTS

### \$50 Purina Pro Plan® Coupon

- Redeem towards any qualifying Canadian Purina brand dog food



**500**  
 PRO POINTS

TERMS & CONDITIONS: This program is valid in Canada only on qualifying brands of Canadian Nestlé Purina product, and is subject to any/all restrictions and prerequisites for weight circle redemption as per the current Nestlé Purina rebate program. Exact redemption required. Pro Points may not be put on account. Merchandise may not be exactly as shown, and is subject to availability. Please allow 6-8 weeks for delivery. No shipments to the U.S. Absolutely no returns on personalized merchandise due to incorrect size or spelling when ordered. Notification of all other returns must be within 7 days of receiving merchandise. Nestlé Purina PetCare reserves the right to revise or cancel this program at any time without notice.



Le club qui récompense le mieux ses membres!



### Sac isotherme à roulettes

- Transportez facilement de la nourriture et des boissons avec cette grosse glacière à roulettes
- Modèle à deux sangles avec poignée à fermeture auto-agrippante pour faciliter le transport
- Grand compartiment principal à fermeture à glissière, pochette à fermeture à glissière sur le devant
- Contient 32 canettes
- Sans PVC



**500**  
PRO POINTS

### Couvre cage

C1 12 po x 36 po (600 PROPOINTS)  
 C2 12 po x 48 po (700 PROPOINTS)

- Couvre cage en polyester avec boutons-pression pour fixer sur le dessus d'une cage
- Répétition de la marque sur un côté



**600/700**  
PRO POINTS

### Serviette

- 35 po x 60 po
- Douce au toucher



**150**  
PRO POINTS

### Tablier de toilettage (rouge ou noir)

- Tablier à bavette classique avec courroie réglable pour le cou et deux poches
- Polyester/serge de coton 7,5 oz durable



**200**  
PRO POINTS

### Tasse de voyage

- Liquides chauds ou froids
- Laver à la main uniquement
- Ne pas utiliser au micro-ondes



**50**  
PRO POINTS

### Chaise Pro Plan<sup>MD</sup>

- Chaise pliante portable et légère avec cadre robuste en aluminium, munie d'une bretelle en bandoulière ajustable pour faciliter le transport. Si vous ne souhaitez pas utiliser la bretelle, la chaise est aussi dotée de poignées à sangle. Celles-ci sont visibles lorsque la chaise est pliée.
- Cette très grande chaise (19,5 po) est faite en polyester robuste 600 D et est rembourrée pour offrir plus de confort
- Pochette isotherme pour bouteille, pochette de sécurité à fermeture à glissière et une table escamotable pratique sur le côté
- La chaise peut supporter jusqu'à 300 lb.



**750**  
PRO POINTS

### Laisse à fermoir Purina

- Laisse en nylon rouge avec fermoir résistant
- Longueur de 4 pi



**35**  
PRO POINTS

### Flacons pulvérisateurs (2)

- Aluminium; embout noir
- Couleurs – gris ou rouge



**50**  
PRO POINTS

### Housse à vêtements

- Polyester 600 D durable; deux compartiments séparés sur le devant
- Grande capacité; deux poignées confortables
- 22 po (L) x 50 po (H) x 3 po (P)



**350**  
PRO POINTS

### Sac thermique noir

- Gardez les articles chauds ou froids avec ce sac thermique haut de gamme en polypropylène non-tissé 238 g/m<sup>2</sup> combinés avec fermeture à glissière
- Poignées doubles renforcées de 20 po et fond en plastique



**60**  
PRO POINTS

### Sac pour l'arène

- Avec pochettes extérieures



**200**  
PRO POINTS

### Sac de voyage à roulettes

- Sac de voyage à roulettes, 26 po
- Grand compartiment principal à fermeture à glissière. Le rabat principal est muni d'un compartiment à fermeture à glissière supplémentaire pour accéder rapidement aux plus petits articles. Deux pochettes à fermeture à glissière sur le devant pour le rangement. Système à roulettes caché avec une poignée télescopique de 14 po.
- Panneau et support dans le bas pour plus de protection et de durabilité.



**500**  
PRO POINTS

### Bon-rabais Purina Pro Plan<sup>MD</sup> de 50 \$

- Échangeable contre de la nourriture pour chiens de marque Purina canadienne au choix



**500**  
PRO POINTS

MODALITÉS: Ce programme est valable au Canada seulement pour les marques de produits Nestlé Purina canadiens admissibles et est assujéti à toutes les restrictions et conditions préalables qui s'appliquent à l'échange de cercles de poids selon le programme de remise Nestlé Purina en vigueur. Quantité exacte requise. Les Pro points peuvent ne pas être inscrits au compte. La marchandise peut différer de celle qui est illustrée et est sous réserve de la disponibilité. Veuillez prévoir de six à huit semaines pour la livraison. Aucune livraison aux États-Unis. Il n'y a aucune possibilité de retour de la marchandise personnalisée en raison d'une erreur d'épellation ou de mention de la taille au moment de la commande. Pour tous les autres retours, un avis doit être donné dans les sept jours suivant la réception de la marchandise. Nestlé Purina Soins des animaux familiaux se réserve le droit de revoir ou d'annuler ce programme à tout moment et sans préavis.